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Referat af skolebestyrelsesmøde d. 18/1/23 

 kl. 17-19.30 i F-klassens lokale 

 

Mødedatoer: 

29/3, torsdag d.8/6 

Til stede fra skolebestyrelsen: 

Forældrerepræsentanter: Christina Lohrer Stær Juul, Thomas Bodin, Janne Aarfing, Rikke 

Grønbech 

Medarbejderrepræsentanter: Claes Kastbjerg, Heidi Wahlstrøm Mark  

Ledelsesrepræsentanter: Søren Fryd Christensen, Marianne Washuus 

Afbud: Eigil, Alexander 

 

Dagsorden: 

 

1. Nyt fra Autismecenter Fredensborg  Velkommen til Rikke som er nyt medlem og mor 

til Villads og Nor. 

 Præsentation af medlemmerne. 

 Visitation i gang: 

15 afgangselever betyder 15 nye elever, så det 

er afgørende at vi får ”de rigtige” elever. 

 Skolen har lavet aftale om 10 pladser til 

Hørsholm jf. avisartikel i Ugebladet, mange af 

pladserne benytter de allerede. 

 Terminsprøver i uge 2. 

Mange 8-9.klasses elever har været til prøve i 

enten den fulde ”pakke” eller udvalgte prøver. 

 Snart får skolen en rugemaskine, så der er nye 

høns på vej til hønsegården. Rugemaskinen 

placeres centralt på skolen så eleverne kan følge 

med i æggenes og senere kyllingernes udvikling. 

 Skolen er godt i gang med Makerspace projekt 

støttet af Willumfond midler. De andre skoler i 

kommunen er også med. 

Vi så lokalet der er ved at blive indrettet til 

brugen 

2. Referat fra sidst 

 

 Godkendt. 

3. Nyt fra elevrådet  Udsættes! 

4. Foredragsaften   Onsdag d.1/2/23 

Ullerødskolen 

Holmegårdsvej 102 

2980 Kokkedal 

Tlf.:7256 5096 

www.ullerodskolen.dk 

 

 



                                                                

Autismecenter Fredensborg 
                                                                

    

 Status på planlægningen 

 Kaffe i klasserne 

 ”Gamle elever” 

 Pernille om at være søskende til et barn med 

autisme. 

5. Skal vi holde et SB-møde med 

repræsentanter fra de andre 

specialskoler i Nordsjælland? 

 

 Ledelsen er i netværk med andre specialskoler i 

Nordsjælland. Ville det være en idé at mødes 

med bestyrelser fra andre skoler. 

 Diskussionen gik på at hvis vi har noget relevant 

at tale med de andre SB om, kan det være en 

god ide. Men vi skal være klare på, hvad vi vil 

have ud af det. 

 Umiddelbart er der stemning for at vi ser en skole 

der ligner vores, fx i Harløse eller Nygård. Så kan 

vi evt. holde et SB-møde der. 

6. Meddelelsesbogen 

 

 Erstatter elevplaner fra 22/23. Vi foreslår at vi 

holder fast i elevplaner som vi allerede bruger 

dem - at vi sender dem ud i Aula som vi plejer. 

 SB anmoder om at Ullerødskolen ikke bruger 

Meddelelsesbogen. 

7. Skoleudviklingssamtale fredag d. 3/3 

9:30-11:30. 

 

 Skoleudviklingssamtalen afløser 

kvalitetsrapporten. 

 Deltagerne er Skoledirektør, centerchef, 

chefkonsulent, skoleledelse, psykolog. 

 Vi kan også invitere SB-medlemmer med, de vil 

kunne bringe bredere forståelse for nogle af de 

problematikker vi står med. 

 Det er vigtigt at vi med forældrevinklen er 

afklarede med hvad vi vil med fortællingen. 

 I forbindelse med Skoleudviklingssamtalen er 

der et dokumentationskrav. Dette overvejer vi at 

udfordre ved evt. at lave en video med korte 

interview af mødedeltagerne. 

 Janne har mulighed for at deltage hvis det giver 

mening, det aftaler vi snarest. 

8. Økonomi 

 

 Status 

 Underskud i 2022 pga. bl.a. udvidelse (lokaler) 

og udskrivning af et par elever sidst på året. 

 Pt 71 elever indskrevet. 

9. Skolebestyrelsens arbejde med 

principper 

Udsættes 

 Gennemgang af de nuværende Principper. 

 Brug for opdateringer? 

 Eller nye principper 
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Hvilke principper har vi - vi sender dem med næste 

dagsorden. 

Hvad er et princip? 

 

Omkring princip for klassedannelser diskuterede SB om 

vi skal udskrive et ”nyhedsbrev” der informerer om den 

proces vi er i gang med når vi danner klasser? 

10. Datoer  Fælles foredragsaften d.1/2/23  
 

 27/4/23 Forårskoncert 

11. Evt  

- Fælles skolebestyrelsesmøde d.1/2 med 

skolebestyrelser fra andre folkeskoler i 

Fredensborg kommune. Christina vil muligvis 

deltage efter Foredragsaftenen. 

 

 

 

 

Punkter til næste møde: 

 

Principper se pkt9. 

 


